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Referat kretsstyremøte 23.08.2021 kl: 1800 på Speidersenteret 

Deltagere: 

Kretsleder: Julie Andrea Taule Nordli  

Nesteleder: Herleik Overøye Johnsen  

Styremedlem: Morten Ormberg   

Styremedlem: Martine Akse – ikke tilstede  

Styremedlem: Astrid Fykse Jacobsen - ikke tilstede  

Styremedlem: Baard Brattebø - ikke tilstede  

Vara: Amalie Ulevik Bjerk - ikke tilstede  

Vara: - Andreas Severin Brattebø - ikke tilstede  

Roverrepresentant: Malin Nikøy Hammersland 

UAB representant: Per i dag har ikke UAB fått valgt en ny representant   

Kretssekretær: Kine Nyhammer    

Mål for kretsstyret  

• Helårsmål for 2021 

o Gjennomføre gruppeundersøkelse to ganger i året (vår og høst semesteret) 

Vedtakssaker 

12/21 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 

13/21 Godkjenning av referat fra sist møte 

Godkjent 

Orienteringssaker 

o Oppdatering fra UAB, RB og ansatt 

• UAB: Har gjennomført peffkurs 2 sist helg. Det var 23 totalt på kurs. Det ble 

litt kluss i påmeldingen, samt dårlig informasjon gjordet at det var mange som 
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var påmeldt som ikke møtte opp på kurset. Erfaringer gjort på kurs tas med til 

neste gang. Ingen av mentorene hadde mulighet til å delta.  

• Det vil bli arrangert peffkurs 3 i 2022.  

• RB: Per i dag er det kun 4 stk som er medlemmer i rover bjørgvin styret. Dette 

er litt lite, og de ønsker å få inn flere styremedlemmer. Aktiviteter og turer vil 

komme fra dem fortløpende.  

o Bergen ByArkiv 

• Befaring 31.08 kl 15:30/16:00 

o Speiderkickoff - Høsten 2021 

• Mat: Pasta og kjøttsaus/ pasta og bønne 

• Morten, Kine, Herleik, kanskje Amalie deltar som stab. Magnus + 1 

(forbundet) har ansvar for program.  

o Bymanøver 

• Bymanøverkomiteen er i gang med arbeidet. Det er en del utfordringer i 

forbindelse med Korona. Diskusjonen går på om det er mulig å få gjennomført 

manøveren i sentrum eller om den blir desentralisert.  

Drøftingssaker 

• Ekstraordinært årsmøte 21.september (vedlegg sakspapirene) 

o Sakspapirer er godkjent av kretsstyret med noen korreksjoner, og sendes ut til 

alle fortløpende. Vi trenger avstemning system på møte. Kine undersøk 

mulighet for å fortsette bruk GoPlenum. Om ikke det er mulig å bruke kan vi ta 

i bruk digitalearsmøter.no. Herleik er møteleder. Herleik presenterer saken. 

Kretsstyrer samles på speidersenteret under møtet.  

• Endring av rapportering av utlegg – Visma app 

o Kine og Morten skal kjøre litt tester for å se om dette kan fungere.  

 

Annet 
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